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Elnöki szakmai program 

Az agrárgazdaságban az igazságügyi szakértést a szakmai szakterületeken belül egy külön szakmának 
tartom. A felsőfokú szakirányú végzettség a tagozatunknál olyan alapfeltétel, amelyek hiányában az 
igazságügyi szakvéleményekben hibák kerülhetnek. Nem preferálom és módszerében sem tartom 
elfogadhatónak a tekintélyelvű szakértést. A biztos szakmai alapok mellett azonban kiemelkedő 
szerepe van a szakértő személyiségének és függetlenségének. A szakértői eskü kötelez.  

Küldöttgyűlési határozattal kezdeményeztem az elmaradt szakértői díjak kifizetésének rendezését, 
amely után a Kamara Elnöksége intézkedéseket hozott és a folyamat elindult. Remélem, hogy a 
következő időszakban a több hónapos fizetési késedelmek meg fognak szűnni. 

A jelenlegi jogszabályi környezet nem minden eleme könnyíti meg a szakértői munkát, az eddigi 
javaslatainkat nem sikerült elfogadtatni a jogalkotókkal, remélem a következő ciklusban másképp lesz. 
Ennek érdekében rendszeres kapcsolatot kívánok tartani a természetes partnerekkel. 

Ahhoz, hogy agrárgazdasági tagozatunk szakértőit szakmájuk kiemelkedő tudású és erkölcsű 
képviselőjének az agrárközösség elismerje, még sokat kell tenni.  

Első helyen említeném a módszertani levelek készítésének folytatását, mivel a jogalkotó ezzel a 
feladattal és felelősséggel kamaránkat bízta meg. A szakmai keretszabályok nem veszélyeztetik a 
szakértő függetlenséget, hanem védelmet is nyújtanak. Az Elnökség és az Agrárminisztérium 
támogatásával megkezdtük a termőföld használat és értékelés módszertani leveleinek elkészítését, 
amelyek készítése során támaszkodni szeretnék a tagozatban rejlő jelentős szakmai tudásra és 
tapasztalatra. Lehetőségünk van szakmai iránymutatásokat alkotni, amelyek a szakmák finom 
szabályozását jelentik, ezeket szintén lehet a tagozat tagjainak a jövőben kezdeményezni. 

Számtalan továbbképzésben vettünk és veszünk részt, csupán a speciális igazságügyi szakmai 
tapasztalatok oktatása nem valósult meg. Sok szakmás tagozatunknak a jövőben olyan javaslatot kell 
kidolgozni, amely működőképes és nem terheli feleslegesen a szakértőket. 

A kamaránknál van a minőségbiztosítási feladat, valójában nem működik, pedig szükség lenne rá.  

A szakértői érdekvédelem ma minden tagnak megjár, mert számos sérelem éri tagjainkat. Az 
érdekvédelmi bizottságnak és tagozatunknak a tag érdekében a jövőben sokkal határozottabban fel 
kell lépni. 

Az elmúlt időszakban a tagság aktivitása lecsökkent, ezért nem lehet csak a tagokat hibáztatni, számos 
ok miatt jutottunk idáig.  

Igazi erőnk a személyes találkozások nyomán létrejött szakmai megoldások megvalósításában rejlik, 
ezt konzultációk megtartásával szeretném elősegíteni. A tagozati kommunikáció megerősítése a 
következő időszak fő feladata lesz. 
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